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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Výboru mestskej časti Stred, konaného dňa 

13.5.2024 

 

Prítomní poslanci: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva 

Struhárová 

Neprítomní poslanci: Ing. Richard Ščepko (ospravedlnený), Mgr. Michal Moško 

(neospravedlnený) 

Garant VMČ Stred: Mgr. Gabriela Babony 

Hostia: Andrea Fraňová, Mgr. Zdeno Marousek, Ing. Jiří Egg, Anna Hajašová, Ing. Stanislav 

Foltín 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie žiadostí 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

1. Otvorenie 

Predseda VMČ Stred Mgr. Medal privítal prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že VMČ 

Stred v počte 4 poslancov je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  

 

Hlasovanie: 

Za: 4      Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Poslanci odsúhlasili program 

 

2. Prerokovanie žiadostí 

2.1. A. Fraňová: žiadosť VIVU, s.r.o. 

Žiadame Vás o vyjadrenie sa k prenájmu plochy na pozemku vo vlastníctve mesta Trenčín, 

za účelom umiestnenia letnej terasy pre žiadateľa, ktorý splnil podmienky vyplývajúce zo 

Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Trenčín č. 12/2013 o podmienkach zriaďovania 

a prevádzkovania terás na území mesta Trenčín. Ide o nasledovnú letnú terasu: 

žiadateľ VIVU, s.r.o. – prevádzka „LE AZIA food“ na ulici Farská 4 v Trenčíne,  

prenájom plochy na pozemku CKN parc.č. 3279/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

6 m2; ide o zmenu prevádzkara -  v roku 2023 bola terasa vo výmere 28 m2 pre žiadateľa 

Fairfood, s.r.o. 
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 Hlasovanie: 

Za: 4     Proti: 0    Zdržali sa: 0 

Za: Mgr. Richard Medal, Ing. Zuzana Bednárová, Ing. Drahoslav Bočák, Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia 

ID Požiadavka/Odpoveď 

3757 P. Struhárová (podnet od občianky - p. Ľudmila Domonkošová): Dobrý deň. Obraciam sa 
na Vás s prosbou ,či by sa nedalo spraviť niečo s pieskoviskom, ktoré tu zostalo ešte zo 
"starých čias". Nachádza sa vo vnútrobloku Beckovská 1188. Chodia sa tam hrávať deti, 
ale zároveň tu nechávajú venčiť psíkov. Buď nech sa to zruší, alebo oficiálne urobí 
ihrisko. Ak by sa Vám dalo niečo poriešiť, budem rada. Ďakujem. Domonkošová 
 
Odpoveď (MHSL): Všetky stavebné úpravy ako je aj odstránenie obruby pieskoviska 
budú súčasťou revitalizácie priestoru v budúcnosti. Piesok je tam práve pre vyhovenie 
iného podnetu rodičov detí. Pieskovisko ako také nie je herný prvok čo umožňuje jeho 
prevádzkovanie aj mimo detských ihrísk. Ohľaduplnosť každého návštevníka takéhoto 
priestoru by mala byť na prvom mieste.  

3758 P. Valovičová: Aký je systém kontroly a údržby verejnej zelene? Na ulici Dlhé Hony blok 
č.1163 bola vysadená zeleň – stromy ale nikto to neošetruje, neupravuje, rastie to skoro 
až po zem, okolo rastú všelijaké výrastky, sú tam orgovány, pod ktoré sa s kosačkou 
nedá dostať. Zeleň sa zasadila, ale nie je udržiavaná, žiada o údržbu tejto zelene. 
 
Odpoveď (MHSL): Údržba zelene prebehne počas mesiaca máj. 

3759 P. Valovičová: Na adrese Dlhé Hony 1163 sa spravilo z fondov pieskovisko pre deti, kde 
sú pekné lavičky, ale pred vchodom (č.30) je jedna lavička, na ktorej sa nedá sedieť. Je 
možné vymeniť ju? 
 
Odpoveď (MHSL): Lavičku opravíme v priebehu mesiaca jún tohto roka. 

3760 P. Valovičová: Pri dome na Dlhých Honoch 1163 je veľký javor, ktorý opadáva do 
odkvapovej ríny a tá sa potom upcháva a neprepúšťa vodu zo strechy do kanalizácie a v 
kanalizácii to potom rastie a pod. Žiada o výrub (poprípade úpravu) javora a tiež úpravu 
stromov v blízkosti bytového domu (ihličnany, ktoré pri nepriaznivom počasí ohrozujú ľudí 
aj bytový dom a opadávajú z nich šišky do kanalizácie pričom hrozí upchatie) 
 
Odpoveď (MHSL, ÚSaŽP): V okolí bytového domu sa nachádza jediný veľký javor, ktorý 
je dostatočne vzdialený od bytového domu. Podľa vyjadrenia správcu verejnej zelene, nie 
je dôvod na jeho orez a už vôbec nie na výrub. Čo sa týka ihličnanov tak na jednej strane 
je jedľa a smrek a na druhej sú dve duglasky. Všetky tieto dreviny sa nachádzajú v 
podstate v strede medzi bytovými domami a teda sú v dostatočnej vzdialenosti od 
bytového domu. Stromy sú v dobrom zdravotnom stave,  nie je dôvod na ich výrub. Čo sa 
týka zanášania odkvapových rúr,  tieto treba čistiť, prípadne opatriť sieťkami 
zachytávajúcimi nečistoty. 

3761 P. Egg: Približne pred rokom, sa žiadalo o vyrúbanie stromu/ov na ulici Horný Šianec 
medzi vchodmi 13 a 15 kvôli bezpečnosti a tiež prístupnosti do vchodov bytových domov. 
Prečo sa to neurobilo, keď na námestí sa v rámci úpravy námestia vyrúbavali stromy, 
ktoré boli približne rovnako staré? 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

Odpoveď (MHSL, ÚSaŽP): Na tejto adrese bola požiadavka na výrub dreviny smrek 
pichľavý ID 4944 pri vchode číslo 15. Drevina bola vyrúbaná vo výrubovom období na 
základe právoplatného rozhodnutia v období vegetačného pokoja. 

3762 P. Egg: Nemohlo by mesto dávať aspoň 1x do roka do časopisu INFO informácie o 
výsledkoch rozborov vody, ktoré RUVZ pravidelne robí? 
 
Odpoveď (Kancelária primátora): Vašu požiadavku zverejňovať monitoring pitnej vody z 
verejného vodovodu sme konzultovali s Regionálnym útvarom verejného zdravotníctva v 
Trenčíne. Dohodli sme sa, že nájdu vhodnú a najmä zrozumiteľnú formu prezentácie 
výsledkov týchto monitoringov a následne pristúpime k ich zverejňovaniu v mesačníku 
INFO Trenčín. 

3763 P. Bednár: Obyvatelia Inoveckej 1137 dostali vyjadrenie, že chodník pri ich dome sa bude 
robiť, ale najskôr nech si spravia kanalizačné prípojky a až potom mesto spraví chodník. 
Na základe predošlej komunikácie však títo obyvatelia očakávali a trvajú na tom aby sa 
tieto dve veci robili v súčinnosti. 
 
Odpoveď (MHSL): Chodník sa samozrejme bude rekonštruovať v súčinnosti s BD 
Inovecká1137, pričom útvar investícií bude informovať predsedu SVB o plánovanom 
začiatku investičnej akcie a bude požadovať opravu prípojok pred začatím prác na 
komunikácií. 

3764 P. Bednár + Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Obyvatelia bytového domu Inovecká 
1137 zistili, že v dokumente „Technická mapa mesta Trenčín“ vôbec nie je zakreslená 
kanalizácia ich bytového domu (z tej strany od škôlky). Je možné preveriť túto informáciu, 
či sa nachádza v technickej mape táto kanalizácia? 
 
Odpoveď (ÚÚP): Z uvedenej požiadavky ohľadom „dokumentu“ Technickej mapy mesta 
Trenčín“ nie je možné zistiť z akého zdroja informácií vychádzajú pri svojom tvrdení. 
Jedná sa o zdroj poskytnutý Mestom Trenčín, publikovaný Mestom Trenčín na svojom 
geoportáli alebo nejakom zakúpenom výreze z určitého obdobia? Technická mapa mesta 
Trenčín v súčasnej dobe v danej lokalite (komunikácia medzi BD a MŠ) obsahuje trasu 
podzemnej kanalizácie bez rozlíšenia bez zákresu prípojok dažďovej kanalizácie ku 
kanalizačným vpustom. (zdroj https://geoportal.trencin.sk)  Daná lokalita pochádza z 
obdobia mapovania, keď podklady na zákres podzemných IS správcovia vedení už 
neposkytovali mestám bezodplatne a z tohto dôvodu mapa obsahuje záväzný charakter 
len pre povrchové objekty IS ako sú napr. šachty, šupátka, stĺpy, hydranty ... Trasy 
podzemných vedení IS sú zapracovávané do TMM priebežne z vytýčenia príslušných 
správcov vedení a následnom zameraní pre tvorbu projektovej dokumentácie alebo po 
porealizačnom zameraní a následnom zakreslení pri aktualizácii. Jedinou autoritou 
vyjadrenia sa k trase IS sú stále ich príslušní správcovia. Požiadavku zároveň 
preverujeme aj so správcami tejto siete, t.j. TVK. 

3765 P. Bednár + Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Mesto tvrdí, že kanalizácia pri 
bytovom dome na Inoveckej 1137/2 (medzi BD a škôlkou) patrí bytovému domu. V 
blízkosti je tiež dažďová kanalizácia, ktorá mu objektívne nepatrí. Chceme sa spýtať kam, 
resp. kde je táto dažďová kanalizácia napojená? Je vedená stredom komunikácie. 
 
Odpoveď (ÚÚP): Predmetná požiadavka bola odoslaná na preverenie a vyjadrenie 
správcovi TVK. 
Doplnenie stanoviska TVK zo dňa 22. 4. 2024:  
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ID Požiadavka/Odpoveď 

V prílohe si Vám dovolím zaslať podklad, v ktorom je vyznačená poloha verejnej 
kanalizácie v majetku a prevádzke TVK a.s.. V predmetnej lokalite nie je žiadne iné 
vedenie, ktoré by naša spoločnosť spravovala ako verejnú kanalizáciu.   

3766 P. Bednár: Na základe akých argumentov bolo vyhodnotené, že kanalizačné prípojky pri 
bytovom dome na Inoveckej 1137/2 nie sú vo vlastníctve TVK či majetku mesta? 
Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceli by sme poprosiť o preverenie informácií, 
podľa ktorých boli obyvatelia bytovky Inovecká 1137/2 informovaní, že kanalizačná vetva 
(vedená stredom vozovky) popred obytný dom nie je vo vlastníctve TVK/mesta Trenčín. 
Je možné prípadne nahliadnuť do týchto podkladov/dokumentov? 
 
Odpoveď (ÚÚP): Nakoľko nám nie sú známe zdroje spomenutého vyhodnotenia, že 
kanalizačné prípojky pri bytovom dome na Inoveckej 1137/2 nie sú vo vlastníctve TVK či 
majetku mesta, k danej požiadavke sa ÚÚP nevie relevantne vyjadriť. Požiadavku sme 
preto adresovali na správcu siete - TVK. Na otázku poslancov MsZ  - po preverení u 
zamestnancov ÚÚP bolo zistené, že takúto informáciu pre občanov predmetného BD a 
ani dokumenty z útvaru nikto nedával. Celkovo boli požiadavky, týkajúce sa predmetnej 
kanalizácie, postúpené na TVK.  
Doplnenie stanoviska TVK zo dňa 22. 4. 2024:  
V prílohe si Vám dovolím zaslať podklad, v ktorom je vyznačená poloha verejnej 
kanalizácie v majetku a prevádzke TVK a.s.. V predmetnej lokalite nie je žiadne iné 
vedenie, ktoré by naša spoločnosť spravovala ako verejnú kanalizáciu. 

3767 P. Bednár + Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik:  
Nedávno bola umiestnená dopravná značka do najužšieho miesta z celej dĺžky na 
Legionárskej ulici. Už tak úzku šírku zúžila v jednom bode zvislá dopravná značka. 
Žiadam o jej presun, keďže poznám (R. Ščepko) obyvateľa, ktorý do nej narazil. 
Objektívne treba priznať a vidieť to aj na fotografii, že nie je úplne viditeľná. Je možné ju 
presunúť na miesto, ktoré je zobrazené na fotografii? 
 
Odpoveď (ÚM): Umiestnenie tejto dopravnej značky bolo v minulosti konzultované s 
Okresným dopravným inšpektorátom. Nakoľko je chodník v tomto mieste zúžený, je 
značka osadená paralelne s cestou, nie kolmo na os cesty. Nie je vhodné osadiť 
dopravnú značku až za miesto, ktoré má označiť, v tomto prípade je to parkovacie miesto 
pre zásobovanie a rezidentov. 

3780 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik:  Vjazd do areálu školy zo strany od Soblahovskej 
ulice - ZŠ Bezručova 
Po komunikácii s pánom riaditeľom ZŠ Bezručova by sme sa chceli spýtať na možnosť 
osadenia dopravnej značky a možnosti vjazdu vozidiel do protismeru pre dovoz materiálu 
pre potreby školy. Vjazd je situovaný zo strany Cintorínskej ulice, ktorý sa nachádza pár 
metrov od križovatky Bezručova – Slnečné námestie. Existuje nejaká možnosť povoliť 
vjazd len pre potreby školy? 
 
Odpoveď (ÚM): Nie je v kompetencii cestného správneho orgánu poskytovať výnimky zo 
zákona, teda pre protismernú jazdu v jednosmernej ulici. 

3781 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Vjazd techniky do areálu školy – ZŠ Bezručova 
Bolo by možné nájsť riešenie pre potreby vjazdu vozidiel (nákladných) pre potreby školy a 
zároveň bol v prípade krízovej situácie (požiaru) zabezpečený vjazd ťažkej hasičskej 
techniky do areálu školy cez bránu, ktorú prikladáme nižšie na fotografii. V zásade sa 
ponúkajú dve možnosti, rozšírenie brány alebo vyznačenie dopravného tieňa oproti 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

bráne, aby parkujúce autá nekomplikovali manévrovanie. Prosíme o vyjadrenie k 
vhodnosti alebo nevhodnosti navrhovaných riešení. 
 
Odpoveď (ÚM): Vyznačením vyšrafovaného priestoru by došlo k úbytku parkovacích 
miest, ktoré boli obyvateľom priľahlých častí vytvorené už pri zriadení parkovacej zóny v 
roku 2017. Výška úbytku parkovacích miest závisí od predpokladanej veľkosti nákladného 
auta, ktoré by malo výnimočne týmto vjazdom vojsť. Bolo by dobré špecifikovať pojem 
výnimočné vjazdy na počet vjazdov počas roka. Za vhodnejšie a menej bolestivé riešenie 
pre obyvateľov a parkujúcich považujeme úpravu vjazdu, pokiaľ je to naozaj nevyhnutné. 

3782 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Opäť po upozornení pána riaditeľa školy na ZŠ 
Bezručova by sme chceli poprosiť o osadenie dopravnej značky Pozor, škola! Ideálne, ak 
by bola takáto dopr. značka schválená, osadená na stĺpe VO a nie ako samostatný 
solitér. 
 
Odpoveď (ÚM): Návrh osadenia dopravnej značky 141 - Deti (predpokladáme, že táto je 
požadovaná) v zmysle požiadavky na stĺp verejného osvetlenia (v smere jazdy na ľavej 
strane) odkonzultujeme s Okresným dopravným inšpektorátom. 

3783 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Podľa našich informácii bolo v priestoroch školy 
zachránené umelecké dielo od Jozefa Fizela (ktorý vytvoril o. i. aj pamätník umučených v 
druhej svetovej vojne na Brezine). Je však rozpílené, keďže bol okolo roku 2011 pokus o 
jeho krádež. Podľa informácií z webu projektu Hlava 5 je dielo z roku 1965 a nesie názov 
Energia. 
Chceli by sme sa spýtať, ako postupovať pri prípadnej obnove a opätovnému návratu 
umeleckého diela na svoje pôvodné miesto. Kto konkrétny sa na meste venuje 
obnove/záchrane umeleckých diel? Fotografiu diela z doby, kedy bolo dielo osadené 
prikladáme nižšie. 
 
Odpoveď (ÚÚP): Dielo bolo pri pokuse o odcudzenie rozpílené na dva kusy a odpílené  
od sokla, kde bolo spojené na 3 alebo 4 bodoch. Pán  riaditeľ pred pár rokmi komunikoval 
s firmou z Nového Mesta n/Váhom,  kde mu povedali, že dielo by museli spojiť 
argónovým oblúkovým zváraním a zároveň by malo byť odborne upravené do pôvodného 
stavu. Niektoré kovové časti sú ohnuté a hrdzavé. Táto obnova by bola nákladnejšia, ale 
nie je nereálna. Na základe fotiek a prípadnej obhliadky je možné naceniť obnovu. 
Betónový sokel, kde bolo dielo umiestnené, je nedotknutý, opatrený len náterom. 
Problematiku exteriérových výtvarných a sochárskych diel má v kompetencii ÚÚP a 
mestský kurátor. Prípadná realizácia obnovy musí byť zahrnutá v rozpočte. 

3784 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Keďže sa začne v roku 2024 pripravovať 
projektová dokumentácia ohľadom rekonštrukcie Ulice 28. októbra, chceli by sme sa 
spýtať, aké inžinierske siete (IS) sa pod povrchom cesty nachádzajú. Cieľom je, aby sa 
oslovili dotknuté inštitúcie a ak je to žiadúce, naplánovali si výmenu. Máme na mysli 
napríklad Trenčianske a vodárne a kanalizácie (TVK), prípadne SPP Distribúcia, ZSE 
Distribúcia a pod. Cieľom je, aby sa po rekonštrukcii ulice nezačali výkopové práce 
niektorej z dotknutých inštitúcii. 
 
Odpoveď (ÚI, ÚÚP, ÚM): V danej oblasti sa nachádzajú rozvody ZSE, TVK, SPP a 
Telekomu. Vždy prvom štvrťroku zvolávame stretnutie so správcami inžinierskych sietí, 
kde sa navzájom informujeme o  pripravovaných investičných akciách. To sa udialo aj 
ohľadom rekonštrukcie ul. 28. októbra. Nakoľko tohto stretnutia sa nezúčastnil zástupca 
TVK,  oslovíme ich s touto akciou. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

3785 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Výmena asfaltu za dlažbu - chodník na Ulici K 
dolnej stanici 
Po pozitívnej skúsenosti s vedúcim Útvaru investícii, pánom Korienkom, by sme sa chceli 
spýtať, či by bolo možné pri nejakej investičnej akcii vymeniť aj krátky úsek chodníka v 
okolí stromu tak, aby bol tento chodník z jednotného povrchu (estetická stránka) a 
zároveň prepúšťal viac vlahy pre rastúci strom. 
 
Odpoveď (MHSL, ÚI): MHSL zaradí výmenu povrchu za dlažbu do plánu údržby 
komunikácií, s predpokladaným termínom v prvej polovici roku 2025. 

3786 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Zriadením pozdĺžneho parkovania na Ulici 
osloboditeľov v jednej časti prerastajú kríky do parkovacieho pásu. Chceli by sme 
poprosiť o kultivovaný (!) orez kríkov tak, aby bolo možné vystupovanie aj z pravej strany. 
 
Odpoveď (MHSL): Orez bol realizovaný 10.5.2024 

3787 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Napojenie kanálových vpustí na kanalizáciu – Ulica 
I. Olbrachta 
Na začiatku sa chcem (R. Ščepko) veľmi pekne poďakovať za vyriešenie problémov s 
neodtekajúcou vodou na Ulici I. Olbrachta, ktorú som opakovane riešil cez podnety VMČ. 
Naozaj si to veľmi cením a ešte raz ďakujem. 
S prácami sa začalo 3.4.2024 a ani dňa 11.4.2024 nezačali práce na ich finálnom 
dokončení. To má za následok znečistenie a problematické kamene v okolí rozkopávok. 
Možno to má objektívnu príčinu, no keďže som už tento podnet dostal od 3 obyvateľov, 
chcem sa spýtať: 
1. Prečo nie je možné koordinovať rozkopávku s finálnou úpravou povrchu vozovky v čo 
najkratšom čase? 
2. Je možné (napr. zmluvne) zaviazať dodávateľov, aby rozkopávku realizovali tesne pred 
dodávkou asfaltovej zmesi? 
 
Odpoveď (MHSL): Postup pri oprave odvodnenia komunikácie bol: 
3.4.2024 - výkopové práce, práce na oprave poškodeného potrubia, obsyp potrubia, 
zásyp štrkopieskom so zhutnením po vrstvách. 
15.4.2024 - úprava ryhy pred betónovaním, zabetónovanie ryhy po prekopoch 
inžinierskych sietí. 
18.4.2024 - úprava povrchu betónu pred zaasfaltovaním, vyspravenie ryhy 
asfaltobetónom po prekopoch inžinierskych sietí. 
Každý zhotoviteľ výkopových prác na komunikácií potrebuje čas na kvalitné prevedenie 
prác pri zhutňovaní kedy si musia zásypové materiály sadnúť, pred asfaltovaním sa musí 
betónovať - betón tiež musí vyzrieť. 
Preto nie je možné požiadavke koordinovať práce na jeden deň vyhovieť. 

3788 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Postupom rokov sa dostalo do podložia trampolíny 
na detskom ihrisku na Karpatskej ulici toľko piesku, že už aj menšie deti pri väčšom skoku 
dopadajú na túto spodnú časť. To má za následok neplnenia funkcie trampolíny a 
zároveň spôsobuje nečakané prekvapenie detí, ktoré pružnosť tohto herného prvku. Preto 
by sme chceli poprosiť o vyčistenie priestoru pod trampolínou. 
 
Odpoveď (MHSL): Údržbu trampolíny budeme realizovať v priebehu mesiaca máj tohto 
roka. 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

3789 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Chceme sa opýtať na možnosť realizácie okrasnej 
výsadby v zelenom páse v chodníku na Rozmarínovej ulici, pri zastávke MHD 
Gymnázium. Zelený pás tu bol vytvorený pri rekonštrukcii chodníka, rastie v ňom však len 
tráva a burina, a teda neplní veľmi estetickú funkciu. Pripájame príklad vhodného typu 
okrasnej výsadby v podobných podmienkach na Nám. sv. Anny. Bolo by možné v 
priebehu jari tohto roka zabezpečiť výsadbu? 
 
Odpoveď (ÚÚP, MHSL): V súčasnosti je v zelenom páse vysadená kvitnúca lúčna zmes, 
ktorej životnosť je do jesene tohto roka. Novú výsadbu je MHSL schopné realizovať 
vzhľadom na finančné prostriedky až na jar budúceho roku. 

3790 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V závere roka bol na náš podnet vydláždený 
bývalý blatistý chodník z Olbrachtovej na Soblahovskú ulicu. Chceli by sme poprosiť, či by 
bolo možné rovnakým spôsobom vydláždiť aj zelený pás medzi cestou a chodníkom v 
priestore zastávky Priemyselný park II, aby cestujúci nevystupovali do trávy. Dláždenie je 
potrebné v dĺžke najmenej 18 metrov (na jeden kĺbový autobus). 
 
Odpoveď (MHSL): MHSL zaradí vydláždenie plochy do plánu údržby s predpokladaným 
termínom realizácie do konca júna tohto roka. 

3791 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, či je v pláne výmena alebo 
náter hrdzavejúceho zábradlia na Braneckého ulici. Prosíme o náter v dohodnutom 
odtieni antracitovej farby. 
 
Odpoveď (MHSL): Náter zábradlia na ulici Braneckého máme v pláne do konca mesiaca 
júl 2024. 

3792 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o mechanické vyčistenie chodníka na 
zastávke SAD Trenčín, BILLA smer Dubnica nad Váhom. Žiadame nielen o pokosenie 
trávy, ale aj mechanické čistenie, aby nebola dlažba skrytá pod machom a blatom. Na 
fotkách pripájame vyznačenie konkrétnych miest, ktoré vyžadujú mechanické čistenie. 
 
Odpoveď (MHSL): Vyčistenie priestoru bude zabezpečené v priebehu mesiaca máj 
2024. 

3793 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o orez prerastených kríkov na 
Hviezdoslavovej ulici, za OD Centrum tak, aby nezasahovali do chodníka a neobrastali 
zábradlie. Celkovo prosíme aj o presvetlenie porastu. Zároveň prosíme o pohrabanie a 
odvoz lístia a odpadu, nachádzajúceho sa vo vnútri kríkov a okolo nich - viď. foto. 
 
Odpoveď (MHSL): Údržba priestoru bola realizovaná v 18 týždni . 

3794 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie zabudnutého podstavca po 
uličnej nádobe na odpad na Veľkomoravskej ulici, chodci o ňu môžu zakopnúť. 
 
Odpoveď (ÚSaŽP): Požiadavka na odstránenie podstavca bola odoslaná na zberovú 
spoločnosť Marius Pedersen a dňa 19.4.2024 bol odstránený. 

3795 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: V požiadavke ID 3586 sme žiadali o odstránenie 
reklamných plachiet z dopravného zábradlia v Opatovej pri Motoreste Maják. Podľa 
odpovede z 5.2.2024 malo byť zabezpečené ich odstránenie, ale ani po dvoch mesiacoch 
k nemu nedošlo. Preto opätovne žiadame o odstránenie tohto vizuálneho smogu. 
 
Odpoveď (ÚSaŽP): V zákone nemáme splnomocnenie na to, aby sme mohli „cudzí“ 
majetok odstrániť z pozemkov či zábradlia a keďže umiestnením týchto reklám nie je 
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ID Požiadavka/Odpoveď 

ohrozená bezpečnosť v cestnej premávke a pod., nemôžeme využiť svojpomoc a 
rozhodnúť svojvoľne o odstránení. 

3796 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o informáciu, či reklamné plachty na 
zábradlí na Bratislavskej ulici, oproti Old Heroldu, sú umiestnené legálne? V opačnom 
prípade aj tu prosíme o ich odstránenie, ide o vizuálny smog. 
 
Odpoveď (ÚSaŽP): Reklamné plachty boli odstránené vlastníkom. 

3797 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o sprevádzkovanie nefunkčného 
osvetlenia prístreškov vo forme 3 citylight vitrín na zastávke Old Herold smer Istebnícka. 
Zároveň sa chceme opýtať na aktuálny stav riešenia našej požiadavky ID 3592 ohľadom 
nefunkčného osvetlenia ďalších prístreškov. Podľa odpovede z 5.2.2024 mali správca 
verejného osvetlenia v spolupráci s vlastníkom prístreškov zrealizovať kontrolu – aký bol 
jej výsledok? 
 
Odpoveď (MHSL, ÚM): Nie všetky prístrešky, ktoré majú citylight sú napojené na verejné 
osvetlenie. Spomenuté prístrešky napojenie nemajú. Rozhodnutie o zriadení prípojky je 
na vlastníkovi prístrešku – euroAWK. 
K požiadavke 3592 euro AWK neeviduje poruchu na osvetlení z ich strany. 

3798 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o doplnenie chýbajúcej vitríny na vývesky 
v prístrešku zastávky Old Herold smer most. Ide o jednu z posledných zastávok, kde sú 
vývesky nalepené na skle. 
 
Odpoveď (ÚM): Dopravca bol požiadaný o nápravu. 

3799 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie črepín z rozbitého skla 
prístrešku zastávky MHD Priemyselný park II smer nový most. Sklo už je vymenené, ale 
na upratanie črepín sa zabudlo. 
 
Odpoveď (MHSL, ÚM): Sklo bolo odstránené. 

3800 Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o odstránenie textílie, ktorá je 
pravdepodobne pozostatkom letnej terasy už nefungujúcej prevádzky na rozhraní 
Braneckého a Ulice 1. mája. 
 
Odpoveď (MHSL): Textília bola odstránená. 

3801 Mgr. Medal: Prosíme o informáciu, kto, za akých podmienok a s akými povoleniami 
prevádzkuje túto skládku zeminy a stavebného odpadu na ulici Puškinova pri bývalom 
biskupickom ihrisku. Ďakujem 
 
Odpoveď (ÚSaŽP): Uvedené preveríme, vykonáme dohľad na mieste. 
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4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

ID Požiadavka 

3875 P. Egg: Žiadam formulovať odpovede zodpovedných útvarov presnejšie a konkrétnejšie a do 
odpovedí písať jasne s akým výsledkom boli doriešené a aké opatrenia boli vo veci urobené. 

3876 P. Egg: Žiadam o konkrétnu odpoveď, aké opatrenia boli prijaté k zvýšeniu znalosti 
obyvateľstva mesta Trenčín o problematike CO krytov v oblasti doplnenia pokrytia mesta 
rozhlasovým oznamovaním ? 

3877 P. Egg: Žiadam o konkrétne odpovede aké opatrenia boli prijaté k zvýšeniu znalosti 
obyvateľstva mesta Trenčín o problematike CO krytov v oblasti spresnenia stavu MU 
vydaním novej PÍSOMNEJ pomôcky (doteraz bola na internete a niektorí ľudia nemajú 
možnosť pripojiť sa na internet)? 

3878 P. Egg: Do kedy budú uvoľnené priestory krytu na Inoveckej ul. od starého materiálu CO 
(podľa plánu to malo byť už v minulom roku)? 

3879 P. Egg: Prečo nebol uskutočnený výrub náletových drevín medzi BD Horný Šianec 13 a 15 v 
dobe rastlinného pokoja ako bolo požadované v roku 2023? 

3880 P. Egg: Oporný múr Horný Šianec:  
1. Kedy bude reálne vykonané statické posúdenie oporného múru Horný Šianec 
špecializovaným statikom, ako bol prísľub MHSL? 
2. Kedy bude zrealizovaná sľubovaná úprava dilatačných čiar v opornom múre? 

3881 P. Egg: Aké konkrétne opatrenia boli prijaté k problematike zrealizovania (aktualizovania) 
Plánu rozmiestnenia infraštruktúry – kanalizácie, čo avízoval jeden z občanov (požiadavka 
ID 3764)? Bolo alebo bude to doplnené? 

3882 P. Egg: Ako bola vyriešená otázka statiky KD Družba a možnosti jeho ocenenia za účelom 
odpredaja? (požiadavka ID 3699 a 3700, neuspokojivá odpoveď) 

3883 P. Egg: Kedy prebehne na ul. Horný Šianec kosenie trávy? Na podnety ohľadne kosenia 
vždy príde odpoveď, že sa postupuje podľa harmonogramu. Na ulici Horný Šianec sa už rok 
nekosilo. 

3884 P. Hajašová: Vo vnútrobloku na Inoveckej ul. 1138 je urobené nové ihrisko a je tam asi 60 
ročný (?) múrik, z ktorého opadávajú kusy betónu, sedia na tom deti, šplhajú na to. Žiadame 
o opravu, resp. nejaké riešenie, aby to neohrozovalo ľudí. 

3885 P. Struhárová, Zuzana Vavrová: Bolo by možné do plánov na obnovu a údržbu chodníkov 
zaradiť aj chodník popri Električnej ulici? Mám na mysli najmä úsek od ZSE po čerpaciu 
stanicu OMV (smer k Dolnej stanici). Celý tento úsek je veľmi rozbitý, je tam veľa rozbitého 
asfaltu, buriny a dokonca nejaká suseda tam sadí kvetiny a stromy do chodníka - zrejme 
nejaká jej reakcia na tento stav chodníkov. Minulý rok tam prebiehali v blízkosti firmy 
Asaprint aj nejaké výkopové práce a zostalo to rozbité na niekoľko častí.  

   
3886 P. Bočák: Žiada upozorniť vlastníka pozemku na križovatke Stromová x Puškinova pri 

bývalom nákupnom centre (neupravený pozemok) o úpravu svojho pozemku, nech sa o to 
stará. 

3887 P. Bočák: Komu patrí pozemok na Puškinovej ulici, ako je vodárnička, ihrisko, DEMY, na 
ktorom sa hromadí neporiadok, odpadky a zdržiavajú sa tam ľudia bez domova? 
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5. Rôzne 

P. Bednárová sa na podnet od občianky informovala na to, čo sa dá robiť v súvislosti 

s autobusmi, ktoré sú dlhší čas odstavené pri ceste v blízkosti zastávok a bránia chodcom 

a autám vo výhľade, aby mohli úsekom bezpečne prejsť. 

P. Marousek sa k téme vyjadril, že aj Mestská polícia dostala takéto podnety a riešilo sa to na 

viacerých uliciach. Zákon a vyhláška číslo 30 hovorí jasne: Autobusy, ktoré vykonávajú verejnú 

dopravu/prepravu, môžu zastaviť a stáť a zákon ďalej nerieši, za akým účelom. Mestská alebo 

štátna polícia nemá žiadnu právomoc riešiť takéhoto šoféra, ktorý zastaví a odbehne si (či už 

najesť sa, vykonať potrebu a podobne). Polícia tu z hľadiska zákona nič nezmôže, pretože takýto 

šofér nič neporušuje. 

P. Egg v rámci debaty poukázal na priestor medzi zastávkou a lekárňou na ulici Braneckého. 

Kedysi tam bola breza, tú vyrezali a teraz tam je neupravená zeleň.  

P. Medal reagoval, že je to zóna, ktorej sa týka revitalizácia Hviezdoslavovej ulice a bude sa 

to v priebehu roka riešiť. 

P. Egg ďalej vyzval poslancov o kontrolu odpovedí zaslaných z odborných útvarov mesta, aby 

boli pre občanov konkrétne a uspokojivé. 

 

6. Záver 

Mgr. Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil  zasadnutie Výboru mestskej 

časti Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať 10.6.2024 o 16:00 v priestoroch MsÚ. 

 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony 

v Trenčíne dňa 13.5.2024 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Richard Medal 

Predseda VMČ Stred 

 

 

 

Začiatok VMČ: 16.00 hod. 

Ukončenie VMČ: 16:35 hod. 


